

# TIAO ZHAN ZHILU



A board game that enable players to experience **life journey** from young to mature age and older age. During the life journey, players shall encounter many **challenges, obstacles** and mindful **decision making** is required. Player can learn from the pitfalls or gain from their **positive** investment decision which is helpful for players to see the game end result and may reflect on their life journey through each game played.



**Result and outcome and inferences are different in each game you play.**

## 12 BENEFITS OF PLAYING TIAOZHAN ZILU BOARD GAME



Student playing Tiao Zhan board game can get to see what their parent are facing in their life and appreciate their parent dedicated effort in the student upbringing.



Through the Tiao Zhan Board game, student will see in advance what is their future challenges and responsibility as they growing up.



Each time playing Tiao Zhan, one can discover and learn different ways on how to invest and grow personal wealth.



Learn to apply financial planning to select well which investment assets to acquire in order to better grow personal wealth.



In Tiao Zhan we shown 7 types of investment assets. You can learn more about each investment asset and its potential revenue and related expenses. Not all investments have the same amount of potential gains and appreciated value.



Learn which investment assets do not appreciate in valuation when the game end.



Learn to consider when to get Financial assistance or Bank Loan to invest.



Learn which investment assets has the higher potential risk of failure or bankruptcy.



Player can take risk and see what happen to their investment decisions. This is an essential part of the learning process to build personal wealth.



If have the lucky opportunity to step on "Lucky Strike" box, one must choose wisely what Investment asset to invest.



Tiao Zhan Board Game is the tool to learn and apply strategic financial planning to grow your personal wealth and at the same time to reduce your financial and business risk.



Financial wealth and security is the foundation of happier and more fulfilling life and it can be learnt through Tiao Zhan Board Game.





# 挑战之路

TIQ ZHAN ZHI LU



这是一款棋盘游戏，它能让玩家在游戏中体验人生旅程中不同阶段的经历。在游戏中，玩家会遇到人生旅程中各种的挑战、障碍，以及需要谨慎的制定其决策和解决方案。玩家可以从所遇到的各种问题中学习或从他们的投资决策中获益。在游戏中，帮助玩家在游戏的最终结果中学习和反思他们的人生旅程。



每场游戏中结果和推理都会有所不同。

## 玩“挑战之路”棋盘的12个益处



学生在“挑战”的过程中，可以看到父母在生活中所面临的情况，体会父母在学生成长过程中所付出的努力。



通过“挑战”，让学生提前看到自己成长过程中未来会面对的挑战和责任。



重复玩“挑战”可以学习和观察如何投资资产以增长个人财富。



运用财物规划来选择投资哪一类的资产，可以更好的增长个人财富。



在“挑战”里展示了7种投资和资产。您必须了解每项投资和资产的潜在收入和成本费用是多少，因为并非所有投资都具有相同的潜在收益和增值。



可以从游戏结束后，了解到并非所有投资的资产在未来都会有着一样的增值。学习分析什么投资有最好的报酬和增值。



学习考虑是否需要运用银行贷款来投资资产。



学习投资资产失败的风险甚至破产。



在玩“挑战”您可以大胆尝试各项投资的决定。这是学习建立个人财富的重要过程。



当遇到“好运降临”，必须选择什么是最值得投资的资产。



“挑战”的目的是让您学习如何增长财富和降低财务和投资风险。



财富独立与财富安全可以让您的生活更快乐更充实。挑战”是一个让我们可以学习累积财富规划的游戏。

